
 
 
Referat skolebestyrelsesmøde på Vesterkærets Skole 
 
Mødedato: Onsdag 22/5-2024 
 
Kl. 17.00-19.30. 

Der er stjerneskud efter mødet, og vi ønsker hinanden god sommer (i lidt god tid) 😊 

 
Ordinære mødedeltagere: Gustav, Oline, Laila, Hanne, Susan, Pia, Martin, Mona, 
Michael og Kasper 
Elever: Markus, Elin, Nathalie i rul 
 
Afbud:  
Mette 
 
Referent: Michael 
 
Dagsorden: 
 
1) Godkendelse af referat fra sidste møde 

-HUSK underskrifter 😊 

Godkendt. 
 
2) Godkendelse af dagsorden 
Godkendt 
-punkter til eventuelt? 
Intet. 
 
3) Nyt fra elevrådet? 
God sidste skoledag. 
Gode fester om aftenen uden meget alkohol. 
 
4) Trafikpolitik på Vesterkærets Skole 
-alle skoler skal lave en trafikpolitik, som skal lægges på skolens hjemmeside. Se til 
orientering vores trafikpolitik. 
-se bilag 
Skoleleder motiverer punktet og politikken udfoldes. 
Ingen kommentarer. Skal lægges ud på skolens hjemmeside. 
 

5) Skoleårets planlægning, fagfordeling, skemaer og skoledagens længde 
Skoleleder motiverer punktet og redegører for ovenstående og de løbende processer. Nye 
lærere i 1. klasse, 6. klasse og 7. klasse. Co-teaching i alle klasser er prioriteret. Ny 1. 
årgang har fået ekstra co-teaching. Vores co-teaching ressourceperson har fået øget 
fleksibilitet i form af 8. lektioner, som ikke er skemalagt. Samtidig øget fleksibilitet i VIPpen 
til indsatser ude i klasserne og VIPpens lokaler. Anderledes indsats på DSA-området, hvor 
timerne i højere grad flyttes ud i klasserne og øget inddragelse af faglærerne.  
Principperne for skoleskemaerne til kommende skoleår er godkendt af bestyrelsen. 



 
 
6) Trivselsundersøgelsen 2023/2024 
-vi ser på tendenser og laver nedslag – fortsat fokus på stærke klassefællesskaber og 
fællesskaber på hele skolen 
-se to bilag 
Trivselsundersøgelsen gennemgås og fokuspunkter debatteres og sammenlignes fra 
tidligere undersøgelser. 
 
7) Klar til markedsdagen 14/6 
-fortsat drøftelse fra sidste møde 
-fra referatet: ”Tag del i din skole. Ønske om at oprette en forældrebank, som oprettes på 
dagen. Vi fortsætter arbejdet/dialogen vedr. caféen på næste bestyrelsesmøde.” 
Vi kan bruge alle praktiske forældre, der på massevis af måder kan bidrage til skolens 
æstetiske fremtoning samt praktisk hjælp ved forskellige lejligheder. Det aftales at have en 
stor tavle på markedsdagen, hvor folk kan skrive sig på efter relevante kompetencer. Kan 
være alt fra håndværker skills, udlåning af grej, it-kompetencer etc. Gustav skriver ud til 
forældrene, og vi får fat i Kristina for at låne sæbeboblemaskine til dagen. Bestyrelsen 
deltager på dagen og står for forældrebanken. 
 
 
8) Forældremødedatoer efter sommerferien 2024 
-4/9 – yngste afdeling 
-11/9 – ældste afdeling 
Bestyrelsen godkender datoer. 
 

9) Mødedatoer i skolebestyrelsen for kommende skoleår 
Vi holder fast i onsdage i kommende skoleår. Datoer fastsættes af formand og skoleleder. 
Vi springer udvalgte måneder over, hvor der historisk set er lavt fremmøde. 
 
10) Nye bestyrelsesmedlemmer og farvel til Oline 

Tak til Oline. 😊 

Per Hove, Silas Svarrer samt tre nye suppleanter. 
Martin (pædagog) bytter plads med Rie (pædagog), således at Rie fremadrettet er med og 
Martin er suppleant. 
 
11) Formanden orienterer 
Intet at tilføje. 
 
12) Meddelelser 
Mariann forlader skolen. Har fået nyt arbejde på Skipper Clement Skolen. 
Overtallig rengøringsassistent udpeges torsdag den 23. maj. 
Der er manglende likviditet i Aalborg kommune og økonomisk forbrug skal reduceres 
markant inden nytår. Der skal spares på skolen. 
 
13) Eventuelt 
 
14) Punkter til kommende møde i det nye skoleår 
Velkommen til nye bestyrelsesmedlemmer. 



 
 


